

Kamenangan ing jagad

Kasenengan sing apik yaiku dhawuhe Kristus, lan iki mesthi dadi salah sawijining ciri khas umat Kristen ing jagad iki. Wong-wong sing percaya marang Kristus aja padha susah (Yohanes 14: 1). Kasusahan ing jagad saiki pancen wis nyata, nanging ora kena dibandhingake karo kamulyaning jaman mbesuk, sing dadi peserta.

Kamenangan ing jagad

Kanggo mbaleni: Sampeyan wis wungu maneh, lan saiki sampeyan dadi bagean saka kulawarga Gusti Allah minangka putra, nanging kersane ora digawa metu saka jagad iki “Aku ora njaluk sampeyan njupuk wong-wong mau metu saka jagad iki, nanging supaya sampeyan bisa ngluwari sampeyan saka piala” (Yokanan 17:15). Sadurunge jagad iki, dhawuhe Kristus wis cetha: padha bungaha, aku wis ngatasi jagad iki! (Yokanan 16:36).

Kita ngerti “Gusti Allah tresna banget marang jagad, mula ngutus Putra ontang-anting ...” (Yokanan 3: 16), saengga saben wong sing percaya marang Kristus ora bakal nemu karusakan lan entuk urip langgeng. Jagad iki apa sing dikasihi Gusti Allah? Gusti Allah tresna marang manungsa, yaiku, Gusti Allah tresna marang kabeh wong sing lair saka Adam tanpa dibedakake (kamanungsan = jagad).

Sampeyan minangka salah sawijining wong sing dikasihi banget dening Gusti Allah, lan Kristus diparingake supaya sampeyan ora bakal sirna, amarga iki bakal dadi pungkasaning manungsa, amarga saka keturunan Adam sing bisa rusak.

Saiki, amarga sampeyan ana ing Sang Kristus, sampeyan ora dadi bagean maneh saka kamanungsan sing ilang “Dheweke dudu jagad iki, kayadene aku uga dudu jagad” (Yokanan 17:16). Gusti Allah

tresna marang kabeh wong, lan wong-wong sing percaya digawe maneh dadi wong sing kasukman, lan dheweke mandheg dadi bagean saka jagad Adam.

Sampeyan pracaya, sampeyan lair maneh lan dadi peserta alam lan} kulawarga Gusti Allah.} Sampeyan mandheg dadi putrane Adam lan dadi putrane Gusti Allah ana ing Sang Kristus (Adam pungkasan), wong spiritual.

Kristus, sadurunge disalib, ndedonga marang Sang Rama kanthi matur: “Aku ora njaluk sampeyan mbuwang wong-wong mau metu saka jagad iki, nanging supaya sampeyan aja nganti ala.” (Yokanan 17:15). Yaiku, Yesus arep digawa metu saka jagad iki, nanging wong-wong sing pretyaya marang dheweke ora bakal digawa metu saka jagad iki. Iki nuduhake manawa, sanajan sampeyan durung digawa metu saka jagad iki, sampeyan ora dadi kagungane maneh (jagad).

Sampeyan minangka properti istimewa saka Gusti Allah, disegel karo Roh Suci sing dijanjekake: “... Iki minangka jaminan warisan kita, kanggo nebus properti saka Gusti Allah, kanggo muji kamulyane” (Ef 1:14).

Sanajan sampeyan durung digawa metu saka jagad iki, sampeyan wis uwal saka korupsi sing ana. “Iki wis dijanjekake karo janji-janji gedhe lan larang banget, saengga bisa lumaku kanthi gaib, sampeyan bisa lolos saka kabecikan, sing ana ing jagad napsu” (2Pe 1: 4).

Tansah kelingan “... Kita iki asale saka Allah, lan jagad iki dununge ing si ala” (1 Yokanan 5:19).

Gusti Yesus nyuwun marang Rama supaya ora dibuwang saka jagad iki lan dijaga bebas saka piala. Kanthi cara iki, uga percaya manawa Gusti Yesus sing njaga sampeyan supaya ora kena ing panggawe ala (1 Yohanes 5:18).

Yesus ngatasi jagad iki lan sampeyan uga melu kemenangan iki. Nanging, iki ora ateges yen sampeyan lagi ing jagad iki

sampeyan kebal saka nandhang sangsara “Aku wis kandha marang kowe iki, supaya kowe tentrem ing aku; ing jagad iki kowé bakal nandhang kasusahan, nanging padha bungaha, aku wis menangaké jagad iki”(Yokanan 16:33).

Kasenengan sing apik yaiku dhawuhe Kristus lan iki mesthi dadi salah sawijining ciri sing precaya marang Panjenengane. Wong-wong sing precaya marang Kristus aja ganggu nalika nemoni masalah ing urip iki (Yokanan 14: 1). Kasusahan ing jagad iki mesthi, nanging ora ana sebandinge karo kamulyan ing jaman mbesuk, sing dadi peserta.

Sampeyan ngalahake jagad nalika dadi anggota kulawarga Allah “He, anak-anakku, kowe kagungane Gusti Allah, lan sampeyan wis ngatasi; Amarga apa sing ana ing sampeyan iku luwih gedhe tinimbang apa kang ana ing jagad iki” (1 Yokanan 4: 4).

Sampeyan luwih saka juara kanggo wong sing nresnani sampeyan (Rm. 8:37)!

Nanging, ana pesen tandha: “Aja tresna marang jagad utawa jagad iki ...” (1 Yohanes 2:15). Kita ngerti manawa Sang Kristus minangka pangurbanan kanggo dosa-dosa ing jagad iki, sapa wae sing nampani Panjenengane iku amarga Dheweke tresna marang dheweke lan tresna marang wong sing ngasilake.

Sapa wae sing precaya marang Sang Kristus nindakake kekarepane Gusti Allah, padha karo tresna marang Gusti Allah. Sapa sing nresnani Gusti Allah ora nresnani jagad lan dudu kagungane jagad, yaiku amarga dheweke nindakake kekarepane Gusti Allah, yaiku pretyaya marang sing ngutus, sampeyan ora tresna marang jagad iki. Nanging kanggo wong-wong sing ora nresnani jagad (wong-wong sing precaya marang Kristus), tetep ora tresna marang apa sing ana ing jagad.

Supaya ora tresna marang apa sing ana ing jagad iki, sampeyan kudu nuruti dhawuhe rasul Paulus: “Lan wong-wong sing nggunakake jagad iki, kaya-kaya ora nyiksa, amarga katon jagad

iki wis ilang” (1Co 7:31). “Saiki jagad iki liwat, lan hawa nepsu ...” (1 Yohanes 2:17), nanging sampeyan bakal tetep urip ing salawas-lawase karo Kristus.

Nalika sampeyan lair saka Allah, sampeyan nelukake jagad lan wiwit urip ing roh. Mula, sapa sing urip ing roh (Injil), uga kudu mlaku kanthi roh “Kanggo kabeh wong sing dilahirake dening Gusti Allah, bakal menang jagad iki; lan iki kemenangan sing menang ing jagad iki, yaiku kapitayan kita ”(1 Yohanes 5: 4).

Sampeyan duwe iman (ngaso) marang Gusti Allah, lan amarga iki, sampeyan wis bisa ngatasi jagad iki. Kemenangan kaya ngono diwenehake liwat Injil Kristus, iman sing bisa ngalahake jagad. Saiki, sampeyan isih kudu mlaku-mlaku ing antarane wong-wong kanthi cara sing cocog karo panggilan sing diarani sampeyan. Yaiku, aja mlaku (tumindak) maneh kaya wong-wong liya bangsa liya, nindakake macem-macem pembubaran lan kerusuhan (Ef 4: 1, 17).